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Abstract (en)
In a control device for regulation in the same direction of gas supply and combustion air supply to a burner (11), the heat- requirement regulator
(6) controls the speed of a blower (8, 9) providing the combustion air. A differential pressure signal corresponding to the quantity of combustion air
provided is supplied to a control module (19) designed as an amplifying servo-pressure regulator, which provides the control pressure for a gas-
regulating valve (15) designed as a servo-valve. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Regeleinrichtung zur gleichsinnigen Regelung von Gas- und Verbrennungsluftzufuhr zu einem Brenner (11) steuert der
Wärmebedarfsregler (6) die Drehzahl eines die Verbrennungsluft liefernden Gebläses (8,9). Ein der geförderten Verbrennungsluftmenge
entsprechendes Differenzdrucksignal wird einem als verstärkender Servodruckregler ausgebildeten Steuermodul (19) zugeführt, welcher den
Steuerdruck für ein als Servoventil ausgebildetes Gasregelventil (15) liefert.
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